
Or.V.0062-156/ 2001                                                   

PROTOKÓŁ Nr 156 / 2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 3 października 2001 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Obecni  wg  listy  obecności  w  załączeniu  /  zał.  nr  1  /.  Obradom
przewodniczyła Wicestarosta Białostocki – Pani Celina Grażyna Wojciechowska –
Członek Zarządu Powiatu.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,  w
brzmieniu:
1. Przyjęcie protokołów z poprzedniego posiedzenia Zarządu / 155/2001 /.
2. Akceptacja projektu porządku dziennego obrad XXXIII Sesji Rady Powiatu.
3. Akceptacja materiałów na Sesję:

a) informacji o sytuacji w rolnictwie na terenie powiatu białostockiego,
b) informacji o działalności Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki

Wodnej i Ochrony Środowiska,
c) informacji  o  realizacji  zadań  powiatu  w  zakresie  kultury  i  kultury

fizycznej,
d) projektu  uchwały  Rady  w  sprawie  planu  sieci  publicznych  szkół

ponadgimnazjalnych,
e) projektu  uchwały  Rady  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu  na

2001 roku,
f) projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie wyrażenia

zgody  na  dokonanie  darowizny  nieruchomości  na  rzecz  Gminy
Zawady,

g) wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej na 2002 rok.
4. Pismo  WSS  w  sprawie  zorganizowania  wystawy  „Kresy  wschodnie  z

fotografii W. Piotrowskiego”.
5. Pismo Powiatowej Rady Zatrudnienia w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej

sieci szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Białostockiego na rok
szkolny 2002/2003.

6. Podpisanie pisma do Syndyka Masy Upadłościowej Zakładu Mleczarskiego
”MITEX” w sprawie interpelacji radnego Andrzeja Horodeńskiego. 

7. Akceptacja propozycji rozłożenia na raty płatności z tytułu nabycia lokali w
budynkach przy ul. Piłsudskiego w Supraślu.

8. Podjęcie  uchwały  Zarządu w sprawie rozłożenia  na  raty ww.  płatności  /
415/2001 /.

9. Wystosowanie  pism do lokatorów w sprawie stanowiska Zarządu w ww.
kwestii.

10.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży  2  lokali
mieszkalnych  w bloku przy ul.  Goździkowskiej  18 w Łapach,  podpisanie
ogłoszenia i wykazu / 416/2001 /.

11.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii na wynajęcie i wyposażenie
przez SP TZOZ w Białymstoku majątku trwałego dla N ZOZ w Kozińcach i
Juchnowcu / 417/2001 /.

12.Podjęcie uchwał w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie przez SP TZOZ w
Białymstoku  pomieszczeń  w  obiektach  służby  zdrowia  /  418/2001,
419/2001 /. 



13.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie przez SP ZOZ w
Łapach pomieszczeń w obiektach służby zdrowia / 420/2001 /.

14.Pismo  Urzędu  Miejskiego  w  Łapach  w  sprawie  zmiany  terminu
wykorzystania  dotacji  z  Powiatowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i
Gospodarki Wodnej.

15.Akceptacja propozycji wypłat ze środków Powiatowego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej.

16.Wnioski PCPR w sprawie zmian w planie wydatków budżetowych.
17.Wniosek DPS w Choroszczy w sprawie zwiększenia budżetu.
18.Wniosek PODGiK w sprawie zmian w planie finansowym.
19.Wniosek LO w Łapach w sprawie zwiększenia budżetu.
20.Wniosek Dyrektora ZS w Czarnej Białostockiej w sprawie dokonania zmian

w planie finansowym.
21.Wniosek  Poradni  Psychologiczno  –  Pedagogicznej  w  Łapach  w  sprawie

zwiększenia budżetu.
22.Wniosek Dyrektora ZSMR w Supraślu w sprawie zwiększenia budżetu.
23.Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001

rok / 421/2001 /.
24.Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie harmonogramu realizacji dochodów i

wydatków budżetu powiatu w IV kwartale 2001 roku / 422/2001 /.
25.Podpisanie aneksu do umowy kredytowej z bankiem.
26.Wniosek  PCPR  o  dokonanie  zmian  w  planie  wydatków budżetowych  na

2001 rok. 
27.Wniosek  DPS  w  Jałówce  o  dokonanie  zmian  w  planie  wydatków

budżetowych.
28.Sprawozdanie z działalności Biblioteki Powiatowej.
29.Pismo Zarządu Województwa Podlaskiego w sprawie utworzenia Podlaskiej

Regionalnej Organizacji Turystycznej.
30.Zaproszenie  na  posiedzenie  Komisji  Rolnictwa,  Leśnictwa,  Rybactwa

Śródlądowego i Ochrony Środowiska.
31.Apel Poczty Polskiej w sprawie pomocy powodzianom.
32.Sprawy różne.

Ad. 1
Członkowie Zarządu, po zapoznaniu się z treścią protokołu Nr 155/2001 z

poprzedniego posiedzenia, podpisując go.

Ad. 2
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  zebranych  z  projektem

porządku obrad XXXIII Sesji Rady Powiatu Białostockiego w dniu 18 października
2001 roku / zał. nr 2 /.
Wszelkie, zgłoszone uwagi zostały ujęte w programie obrad. 

Do  porządku  został  wprowadzony  dodatkowo  punkt:  ”Podjęcie  uchwały
Rady  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny  nieruchomości
zabudowanej  na  rzecz  gminy  Zawady.”  Pani  Wojciechowska  poinformowała
zebranych,  iż na wczorajszym, wyjazdowym posiedzeniu Komisja Infrastruktury
Technicznej  wspólnie  z  Komisją  Zdrowia  i  Kultury  Fizycznej  dokonały  wizytacji
pomieszczeń  Ośrodka  Zdrowia  w Zawadach  i  po  dyskusji  z  zainteresowanymi
stronami wypracowały stanowisko w tej kwestii. Zdaniem obu Komisji, mając na
uwadze uchwały rady Gminy w sprawie wyrażenia chęci  przyjęcia darowizny i
przejęcia  i  prowadzenia  zadań  z  zakresu  promocji  i  ochrony  zdrowia,  obiekt
należy darować na rzecz Gminy Zawady.

Ponadto  do  porządku  obrad  wprowadzono  punkt:  ”Wykaz  potrzeb  w
zakresie  pomocy  społecznej”.  Winien  on  być  zaakceptowany  przez  Radę.  Z
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ustawy o pomocy społecznej wynika, że dyrektor PCPR składa informację na Sesji
wraz z przedstawieniem wykazu potrzeb. Taką informację z działalności PCPR-u,
Pani  Turczewska  złożyła  w  maju  bieżącego  roku,  a  wykaz  został  przedłożony
dopiero teraz.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  porządek  dzienny
XXXIII Sesji Rady Powiatu Białostockiego.

Ad. 3
W  punkcie:  ”Akceptacja  materiałów  na  Sesję”  wyjaśnienia  złożyła  Pani

Wojciechowska. 
A/ informację o sytuacji w rolnictwie na terenie powiatu białostockiego
przedstawiła zebranym, Pani Jadwiga Kuteszko – Członek Zarządu Powiatu / zał. nr
3 /. Stwierdziła, iż przy opracowywaniu ww. materiału oparto się, w części,  na
informacjach Ośrodka Doradztwa Rolniczego, którego teren działania pokrywa się
z obszarem naszego powiatu. Pani  Kuteszko zaznaczyła, iż w niedługim czasie
wejdą w życie, od 1 stycznia 2002 roku, dwie nowe ustawy:

 ekologiczna,
 o rentach strukturalnych w rolnictwie.
Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  przedłożony  materiał,

przekazując go do Rady Powiatu Białostockiego.

B/ informację o działalności Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki
Wodnej i Ochrony Środowiska zreferowała zebranym, Pani Jadwiga Kuteszko –
Naczelnik  Wydziału  Rolnictwa,  Leśnictwa,  Gospodarki  Wodnej  i  Ochrony
Środowiska / zał. nr 4 /. Krótko zaakcentowała najistotniejsze sprawy zawarte w
materiale. Wydział pracuje w oparciu o 10 obowiązujących ustaw. Jest to bardzo
duży  wachlarz  zadań.  Są  to  specjalizacje,  które  poszczególni  pracownicy
wykonują. W najbliższym czasie wchodzą nowe ustawy i będą potrzebne środki
finansowe na ich realizację oraz na zatrudnienie kadry do realizacji tych zadań. Z
informacji uzyskanych w Podlaskim Urzędzie Wojewódzkim, to na powiat spada
ciężar  zabezpieczenia  finansowego  i  merytorycznego  nadzoru  nad  lasami
niepaństwowymi.  Żadnych  pieniędzy  na  ten  cel  nie  będzie.  Ponadto  od  1
października  weszło  w  życie  prawo ochrony  środowiska.  Jest  to  nowa  ustawa
przygotowana  pod  integrację  z  Unią  Europejską.  Wykonanie  zadań  z  niej
wynikających,  jest  niemożliwe  do  wykonania  w  obecnym  składzie  kadrowym
wydziału. Oprócz tego Spółki Wodne z dniem 1 stycznia 2002 roku przechodzą
pod Starostwo. Nadzór nad nimi nie jest sprawa łatwą.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  przedłożony  materiał,
przekazując go do Rady Powiatu Białostockiego.

C/  informację  o  realizacji  zadań powiatu w zakresie  kultury  i  kultury
fizycznej  przedstawiła  zebranym,  Pani  Janina  Czyżewska  /  zał.  nr  5  /.
Przypomniała  ona  zebranym,  zadania,  które  wynikają  z  poszczególnych
ustaw.  Szczegółowo omówiła  sprawę  mecenatu  kulturalnego  oraz  nadzoru
prawnego nad stowarzyszeniami kultury fizycznej.
Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  przedłożony  materiał,

przekazując go do Rady Powiatu Białostockiego.

D/  projekt  uchwały  Rady  w  sprawie  planu  sieci  publicznych  szkół
ponadgimnazjalnych przedstawiła członkom Zarządu, p.o Naczelnika Wydziału
Spraw Społecznych – Pani Maria Marciszewska / zał. nr 6 /. Poinformowała, iż do
dnia dzisiejszego nie jest opublikowany Dziennik Ustaw zawierający tzw. ustawę
czyszczącą. Jest ona podpisana przez Prezydenta, ale nie jest jeszcze ogłoszona w
Dzienniku.  Ponadto z tego samego powodu Kurator Oświaty nie wydał jeszcze
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swojej opinii do ww. planu sieci szkół ponadgimnazjalnych. Jest pozytywna opinia
Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku oraz Powiatowej Rady Zatrudnienia. O
ile do dnia Sesji nie zostanie opublikowany Dziennik Ustaw, zaistnieje wówczas
potrzeba zdjęcia z porządku obrad przedmiotowego projektu uchwały.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  przedłożony  projekt
uchwały  Rady  w  sprawie  planu  sieci  publicznych  szkół
ponadgimnazjalnych,  przekazując  go  do  Komisji  Oświaty,  Kultury  i
Turystyki, celem zaopiniowania oraz Rady Powiatu Białostockiego, celem
podjęcia.

E/ projekt uchwały Rady w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001
roku   przedstawiła członkom Zarządu,  Pani  Maria  Grażyna Kalińska- Skarbnik
Powiatu / zał. nr 7 /. Dotyczy on wprowadzenia dodatkowych dochodów w domach
pomocy  społecznej.  W  dniu  dzisiejszym  wpłynęły  trzy  decyzje   Wojewody  o
zwiększeniu dotacji:

 19.173 zł środki na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych,
   1.486 zł na składkę na ubezpieczenia społeczne w domach dziecka,
  6. 370 zł na podwyżkę wynagrodzeń dla nauczycieli, z tytułu zmiany Karty

Nauczyciela  w  domach  dziecka,  bez  skutków  na  rok  2002.   Wydziały
dostarczą  stosowne  wnioski,  a  uchwała  ta  zostanie  powiększona  o  ww.
dotacje.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  przedłożony  projekt
uchwały  Rady  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu  na  2001  roku,
przekazując  go  do  Komisji  Finansowo  –  Gospodarczej,  celem
zaopiniowania i Rady Powiatu, celem podjęcia.

F/  projekt uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie wyrażenia
zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Zawady
zreferowała zebranym, Pani Celina Grażyna Wojciechowska / zał. nr 8 /. Punkt ten
wszedł  do porządku obrad XXXIII  Sesji  na  prośbę dwóch stałych Komisji  Rady
Powiatu, tj. KIT i KZiKF, po dokonaniu wizytacji przedmiotowego obiektu i dyskusji
z  zainteresowanymi  stronami.  Obie  Komisje  wypracowały  stanowisko  w  tej
sprawie,  zobowiązując,  jednocześnie,  Zarząd  Powiatu  do  przygotowania
przedmiotowego projektu uchwały Rady.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  przedłożony  projekt
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny
nieruchomości  na  rzecz  Gminy  Zawady,  przekazując  go  pod  obrady
XXXIII Sesji RPB.

G/ wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej na 2002 rok, opracowany
przez  Powiatowe  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku,  przedłożyła
zebranym, Pani Celina Grażyna Wojciechowska / zał. nr 9 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  wykaz  potrzeb  w
zakresie pomocy społecznej na 2002 rok, przekazując go KF-G i KdsRiPS,
celem  zaopiniowania  oraz  Radzie  Powiatu  Białostockiego,  celem
podjęcia.

Ad. 4
Pani Celina Grażyna Wojciechowska zapoznała zebranych z pismem Wydziału

Spraw   Społecznych  w  sprawie  zorganizowania  wystawy  „Kresy  wschodnie  z
fotografii Władysława  Piotrowskiego” / zał. nr 10 /. Pani Janina Czyżewska złożyła
zebranym wyczerpujące wyjaśnienia w tej sprawie. Poinformowała, iż materiały te
posłużyły  do  zorganizowania  wystawy  prezentowanej  na  Festiwalu  Kultury
Kresowej w Mrągowie i  w Muzeum Kultury Ludowej w Węgorzewie. Propozycja
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dotyczy przeznaczenia z budżetu powiatu, z działu kultura i ochrona dziedzictwa
narodowego  kwoty  2.000  zł,  na  zorganizowanie  wystawy  połączonej  z
wernisażem.  Jest  to  unikalny  dokument  kultury  materialnej  i  obyczajów wielu
miejscowości naszego powiatu. Ponadto wystawa byłaby włączona do oficjalnego
programu obchodów Święta Niepodległości.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
przeznaczenie  kwoty  2.000  zł  na  zorganizowanie  wystawy  „Kresy
wschodnie z fotografii Władysława  Piotrowskiego”.

Do dalszego prowadzenia sprawę przekazano do Wydziału Spraw Społecznych.

Ad. 5
Pani Maria Marciszewska zapoznała członków Zarządu z pismem Powiatowej

Rady  Zatrudnienia  w  sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  sieci  szkół
ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Białostockiego na rok szkolny 2002/2003
/ zał. nr 11 /.

Zarząd  Powiatu  powyższą  opinię  Powiatowej  Rady  Zatrudnienia  w
Białymstoku przyjął do wiadomości.
Ad. 6

Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  interpelację
złożoną  przez  radnego  Andrzeja  Horodeńskiego  w  sprawie  sytuacji  Zakładów
Mleczarskich  „MITEX”  /  zał.  nr  12  /.  Interpelacja  została  skierowana  do
merytorycznego wydziału. Pani Jadwiga Kuteszko – Naczelnik Wydziału Rolnictwa,
Leśnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska poinformowała zebranych, iż
przygotowane zostało w tej sprawie wystąpienie do Syndyka Masy Upadłościowej
Zakładów Mleczarskich „MITEX”. Odczytała je z prośbą o akceptację treści.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
wystąpienia  do  Syndyka  Masy  Upadłościowej  Zakładów  Mleczarskich
„MITEX”,  w  związku  z  interpelacją  radnego  Horodeńskiego,
upoważniając do złożenia podpisu Panią Celinę Grażynę Wojciechowską –
członka Zarządu / zał. nr 13 /. 
Pismo do wiadomości zostało przesłane radnemu.

Ad. 7, 8, 9
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym,  iż  do

sprzedaży  w  Supraślu  przeznaczono  już  mieszkań.  Wpłynęło  7  wniosków  o
rozłożenie  spłaty  na  raty.  Zarząd  Powiatu  upoważnił  Panią  Wojciechowską  i
Kalińską do opracowania koncepcji ustalania rat. Pani Wojciechowska zapoznała
zebranych  z   przygotowaną  propozycją  /  zał.  nr  14  /.  Jest  przygotowana
propozycja,  by  w  przypadku  trzech  osób,  tj.  Pana  Wiktora  Gryniewicza,  Pana
Waldemara Wasiluka  i  Pani  Iwony  Zaręby podjąć  uchwałę  Zarządu Powiatu w
sprawie rozłożenia na raty zapłaty za nabywane lokale / zał. nr 15 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  przy  3  głosach  „za”  i  1  głosie
„wstrzymującym się” podjął uchwałę Nr 415/2001 z dnia 3 października
2001  roku  w  sprawie  rozłożenia  na  raty  zapłaty  za  kupno  3  lokali
mieszkalnych w Supraślu przy ul. Piłsudskiego  / zał. nr 16 /. Do dalszego
prowadzenia sprawę skierowano do WGKIN oraz Pani Skarbnik.
W  pozostałych  4  przypadkach,  po  analizie,  przygotowano  odpowiedzi  do
lokatorów, zawierające propozycję rozłożenia na raty zapłaty za wykup lokalów
mieszkalnych.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, zaakceptował treść odpowiedzi do
lokatorów: Pana Mariana Zaręby, Pani Wiery Sienkiewicz, Pani Leonardy
Januszko i Pana Anatola Wirkowskiego, upoważniając do ich podpisania
Panią  Celinę  Grażynę  Wojciechowska  –  Członka  Zarządu  /  zał.  nr
17,18,19 i 20 /.
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Do  przesłania  pism  zainteresowanym  zobowiązano  pracownika  obsługującego
posiedzenie Zarządu.

Ad. 10
Przewodnicząca obrad – Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała

zebranym, iż  tylko jeden lokator  z  bloku przy ul.  Goździkowskiej  18 w łapach
wyraził chęć kupna, zajmowanego przez siebie lokalu. Ponadto zwolniło się jedno
mieszkanie, gdyż Pani Afonin Liwińska wyprowadziła się. Zarząd Powiatu ustalił
wówczas,  iż  nie  będzie  czekał  na  odpowiedzi  od pozostałych najemców,  tylko
przeznaczy te lokale do zbycia.

Pani  Wojciechowska  zapoznała  zebranych  z  przygotowanym  projektem
uchwały Zarządu w tej sprawie / zał. nr 21 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął  uchwałę Nr
416/2001 z dnia 3 października 2001 roku w sprawie przeznaczenia do
sprzedaży lokali mieszkalnych w budynku wielomieszkaniowym przy ul.
Goździkowskiej 18 w Łapach / zał. nr 22 /. Uchwała wchodzi w życie z dniej
podjęcia i obowiązuje do dnia 31 marca 2002 roku. 

W tej samej sprawie niezbędne jest przygotowanie ogłoszenia w sprawie
sporządzenia wykazu lokali  mieszkalnych przeznaczonych do sprzedaży wraz z
oddaniem ułamkowej części nieruchomości gruntowej w użytkowanie wieczyste.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  treść  powyższego
ogłoszenia, podpisując go / zał. nr 23 /.

Ponadto  przygotowano  pismo  do  Gazety  Współczesnej  z  prośbą  o
zamieszczenie ogłoszenia w prasie.

Zarząd,  jednogłośnie,  zaakceptował  treść  pisma  i  upoważnił  do
złożenia podpisu członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską
/ zał. nr 24 /.

Całość sprawy do dalszego prowadzenia przekazano Wydziałowi Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 11
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  zebranych  z  projektem

uchwały  Zarządu  w  sprawie  wyrażenia  opinii  na  wynajęcie  przez  SP  TZOZ w
Białymstoku majątku trwałego / zał. nr 25 /. Dyrektor SP TZOZ w Białymstoku
wystąpił  do  Zarządu  Powiatu  z  prośbą  o  wynajęcie  sprzętu  i  wyposażenia
medycznego prywatnym gabinetom lekarskim w Kozińcach i Juchnowcu Dolnym /
zał. nr 26 /. Rada Społeczna uchwałą Nr 22/2001 z dnia 1 października 2001 roku
zaopiniowała  pozytywnie  wynajęcie  sprzętu  i  wyposażenia  medycznego,
będącego  dotychczasowym  wyposażeniem  ośrodków  zdrowia  w  Juchnowcu  i
Kozińcach  na  rzecz  prywatnych  gabinetów  lekarskich  w  Juchnowcu  Dolnym  i
Kozińcach / zał. nr 27 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął  uchwałę Nr
417/2001 z dnia 3 października 2001 roku w sprawie wyrażenia opinii na
wynajęcie  i  wyposażenie  przez  SP  TZOZ  w  Białymstoku  majątku
trwałego / zał. nr 28 /.

Ad. 12
Pani  Wojciechowska  odczytała  zebranym,  projekt  uchwały  Zarządu  w

sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  przez  SP  TZOZ  w  Białymstoku
pomieszczeń  w obiektach  służby zdrowia  /  zał.  nr  29  /.  Dyrektor  SP  TZOZ w
Białymstoku pismem nr TZOZ.I.SP/50/2001 wystąpił do Zarządu Powiatu z prośbą
o  wyrażenie  zgody  na  wynajem  pomieszczeń  po  byłym  Gminnym  Ośrodku
Zdrowia  w  Juchnowcu  Dolnym  na  rzecz  Prywatnego  Gabinetu  Lekarskiego  w
Juchnowcu Dolnym / zał. nr 30 /. Rada Społeczna uchwałą Nr 21/2001 z dnia 1
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października  2001  roku  zaopiniowała  pozytywnie  wynajęcie  pomieszczeń  po
byłym Gminnym Ośrodku Zdrowia  w Juchnowcu  Dolnym na rzecz  prywatnego
gabinetu / zał. nr 31 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął  uchwałę Nr
418/2001 z dnia 3 października 2001 roku w sprawie wyrażenia zgody na
wynajęcie  przez  SP  TZOZ  w  Białymstoku  pomieszczeń  w  obiektach
służby zdrowia / zał. nr 32 /.

Przewodnicząca obrad przedstawiła zebranym, projekt uchwały Zarządu w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  przez  SP  TZOZ  w  Białymstoku
pomieszczeń  w  obiektach  służby  zdrowia  /  zał.  nr  33  /.  Dyrektor  Rogowski
wystąpił  do  Zarządu  Powiatu  z  prośbą  o  wyrażenie  zgody  na  wynajem
pomieszczeń  gabinetów  stomatologicznych  w  obiektach  służby  zdrowia  w
Michałowie, Juchnowcu Dolnym, Supraślu, Zabłudowie, Sobolewie i Białymstoku
przy ul. Słonimskiej 15/1 na rzecz prywatnych gabinetów stomatologicznych/ zał.
nr 34 /. Rada Społeczna uchwałą Nr 20/2001 z dnia 1 października 2001 roku
zaopiniowała pozytywnie powyższe działania / zał. nr 35 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął  uchwałę Nr
419/2001 z dnia 3 października 2001 roku w sprawie wyrażenia zgody na
wynajęcie  przez  SP  TZOZ  w  Białymstoku  pomieszczeń  w  obiektach
służby zdrowia / zał. nr 36 /.

Ad. 13
Pani  Wojciechowska  odczytała  zebranym,  projekt  uchwały  Zarządu  w

sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie przez SP ZOZ w Łapach pomieszczeń w
obiektach służby zdrowia / zał. nr 37 /. Dyrektor SP ZOZ w Łapach – Pan Stanisław
Zaręba  wystąpił  do  Zarządu  Powiatu  z  prośbą  o  wyrażenie  zgody  na
wydzierżawienie pomieszczeń w Przychodni Rejonowej w Łapach / zał. nr 38 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął  uchwałę Nr
4820/2001 z dnia 3 października 2001 roku w sprawie wyrażenia zgody
na wynajęcie przez SP ZOZ w Łapach pomieszczeń w obiektach służby
zdrowia / zał. nr 39 /.

Ad. 14
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym,  wniosek

Zarządu Miejskiego w Łapach w sprawie zmiany terminu wykorzystania dotacji z
Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej / zał. nr 40 /.
Wyjaśnienia w tej  sprawie złożyła Pani Jadwiga Kuteszko – Naczelnik Wydziału
Rolnictwa, leśnictwa,  Gospodarki  Wodnej  i  Ochrony Środowiska.  Poinformowała
zebranych,  iż  w  2000  roku  przyznane  zostały  środki  finansowe  na  realizację
Międzygminnego wysypiska śmieci,  które de facto jest  wysypiskiem gminnym.
Termin rozliczenia  powinien być  taki  sam jak przy innych  rozliczeniach,  tj.  do
końca  roku.  Gmina  nie  dokonała  takiego  rozliczenia,  podając  bardzo  szeroki
wachlarz  argumentów.  Po  kontroli,  przeprowadzonej  na  początku  br.  przez
pracownika  Wydziału  Rolnictwa  ustalono,  iż  środki  finansowe  nie  zostały
wydatkowane  zgodnie  z  przeznaczeniem.  Gmina  nie  przedłożyła  stosownych
dokumentów i faktur. Rozpoczęto wówczas procedury, mające na celu dokonanie
zmian do zawartych umów, gdzie na podstawie aneksów został określony nowy
termin rozliczenia się z dotacji, jako ostateczny – do 30 września 2001 roku. W
związku  z  tym,  wstrzymano  Gminie  Łapy  wypłatę  tegorocznej  dotacji  z
Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.

Pani Jadwiga Kuteszko zaapelowała do członków Zarządu z Łap o osobistą
interwencję  w  tej  sprawie  w  Gminie,  podjęcie  działań  w  tym  zakresie  i
dopilnowanie terminowego rozliczenia się Gminy Łapy z dotacji.
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Po  dyskusji,  Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  przedłużył  termin
rozliczenia  dotacji  z  Powiatowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i
Gospodarki Wodnej Gminie Łapy do 30 listopada 2001 roku.

Ad. 15
Pani  Jadwiga  Kuteszko  przedstawiła  zebranym  propozycję  wypłat  ze

środków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej / zał.
nr 41 /. Stan środków na koncie powiatowego funduszu wraz z odsetkami na dzień
1 października  2001 roku wynosi  112.712,01 zł  .  W związku z tym,  że Urząd
Miejski w Łapach nie wywiązał się z rozliczenia udzielonej w 2000 roku dotacji na
rozbudowę wysypiska odpadów w Uhowie w terminie do 30 września 2001 roku,
określonym w umowie, Wydział zaproponował wypłatę dotacji gminom:

 Turośń Kościelna 18.000 zł
 Suraż                   15.000 zł
 Zabłudów           18.000 zł.
Zarząd Powiatu, przy 2 głosach „za” i 2 głosach wstrzymujących się,

zaakceptował przedstawioną propozycję wypłat dotacji z Powiatowego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej do przekazania w
październiku 2001 roku. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Rolnictwa,
Leśnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska.

Ad. 16
Pani Maria  Grażyna Kalińska zreferowała zebranym wniosek Powiatowego

Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku o wprowadzenie do budżetu powiatu
kwoty 194.900 zł z dochodów i zwiększenie w domach pomocy społecznej planu
wydatków / zał. nr 42 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.  wniosek,
przekazując go do Pani Skarbnik, celem ujęcia w projekcie uchwały Rady
w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok.

Ponadto Pani Skarbnik przedstawił drugi wniosek PCPR o dokonanie zmian
w planie wydatków Domu Dziecka w Krasnem i w Powiatowym Centrum Pomocy
Rodzinie w zakresie wydatków rzeczowych / zał. nr 43 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.  wniosek,
przekazując  go  do  Pani  Skarbnik,  celem  ujęcia  w  projekcie  uchwały
Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok.

Ad. 17
Pani Kalińska  zapoznała członków Zarządu z wnioskiem DPS w Choroszczy

w  sprawie  zwiększenia  budżetu  /  zał.  nr  44  /.  Wniosek  ten  zawarty  jest  we
wniosku PCPR.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.  wniosek,
przekazując go do Pani Skarbnik, celem ujęcia w projekcie uchwały Rady
w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok.

Ad. 18
Pani  Skarbnik  odczytała  zebranym  wniosek  Powiatowego  Ośrodka

Dokumentacji  Geodezyjnej  i  Kartograficznej  w  Białymstoku  sprawie  zmian  w
planie finansowym / zał. nr 45 /. 

Zarząd Powiatu,  jednogłośnie zaakceptował ww. wniosek. Został
on ujęty  projekcie uchwały Rady w sprawie zmian w budżecie powiatu
na 2001 rok.

Ad. 19
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Pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła zebranym wnioski Dyrektora LO i
LE w Łapach  w sprawie zwiększenia budżetu:

 o dodatkowe zwiększenie budżetu o kwotę 7.500. na wypłacenie odpraw
palaczom c.o, z powodu likwidacji etatów / zał. nr 46 /,

 o zwiększenie budżetu o kwotę 15.600 zł z przeznaczeniem na naprawę
dachu i wymianę stolarki okiennej / zał. nr 47 /.
Zarząd  Powiatu,  ww.  wniosek,  skierował  do  Wydziału  Spraw

Społecznych,  celem  dokonania  analizy  całkowitych  kosztów  odpraw  i
potrzeb.

Ad. 20
Pani Skarbnik zapoznała członków Zarządu z wnioskiem Dyrektora ZS w

Czarnej Białostockiej w sprawie dokonania zmian w planie finansowym / zał. nr 48
/.

Po dyskusji,  Zarząd Powiatu, jednogłośnie zaakceptował powyższy
wniosek, kierując go do Pani Skarbnik, celem ujęcia w projekcie uchwały
Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok.

Ad. 21
Wniosek  Poradni  Psychologiczno  –  Pedagogicznej  w  Łapach  w  sprawie

zwiększenia budżetu omówiła zebranym Pani Skarbnik / zał. nr 49 /.
Zarząd  Powiatu,  ww.  wniosek,  skierował  do  Wydziału  Spraw

Społecznych, celem dokonania analizy  kosztów. 

Ad. 22
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  zreferowała  wniosek  Dyrektora  ZSMR  w

Supraślu w sprawie zwiększenia budżetu / zał. nr 50 /.Prośba dotyczy przekazania
środków finansowych na wykonanie prac projektowo – instalacyjnych przyłącza
energetycznego  do  budynku  2  –  rodzinnego  położonego  w  Supraślu  przy  ul.
Piłsudskiego  64  c.  Pani  Wojciechowska  przypomniała,  iż  w  rozmowach
przeprowadzanych kilka miesięcy temu wstecz Dyrektor zapewniał, iż przyłącze
to będzie wykonane przez Zakład Energetyczny nieodpłatnie.

Zarząd  Powiatu,  ww.  wniosek,  skierował  do  Wydziału  Spraw
Społecznych, celem dokonania analizy  kosztów. 

Ad. 23
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przedstawiła  zebranym  projekt  uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok / zał. nr 51 /.Dokonuje
się zmian w planie wydatków na kwotę 12.957 zł. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie podjął uchwałę  Nr
421/2001 z dnia 3 października 2001 roku w sprawie zmian w budżecie
powiatu na 2001 rok / zał. nr 52 /. Powyższa uchwała podlega przekazaniu RIO.

Ad. 24
Pani  Skarbnik  przypomniała  zebranym,  iż  tak  jak  co  kwartał  należy

uchwalić,  zgodnie  z  ustawą  o  finansach  publicznych,  harmonogram  realizacji
dochodów i wydatków budżetowych na IV kwartał 2001 roku.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, podjął uchwałę  Nr
422/2001  z  dnia  3  października  2001 roku w sprawie  harmonogramu
realizacji  dochodów i  wydatków budżetu powiatu w IV kwartale 2001
roku / zał. nr 53 /. Powyższa uchwała podlega przekazaniu RIO / zał. nr 54 /.

Ad. 25
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Pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła zebranym potrzebę podpisania
aneksu do umowy kredytowej  z  bankiem. W naszej  specyfikacji  były  ustalone
dwie transze, tj.  500.000 zł  i  300.000 zł  do 15 września br.  W chwili  obecnej
została złożona prośba do banku o zmianę tych transz. Bank przesłał więc projekt
aneksu do umowy kredytowej.  Druga transza została ustalona  na do dnia  20
grudnia 2001 roku. Zmiana ta kosztowała 200 zł.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  ww.  potrzebę
podpisania  aneksu,  upoważniając  do  złożenia  podpisów
Przewodniczącego zarządu – Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu –
Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 26
Pani Maria  Grażyna Kalińska zreferowała zebranym wniosek Powiatowego

Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku o wprowadzenie do budżetu powiatu
dotacji w kwocie 6.370 zł  / zał. nr 55 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.  wniosek,
przekazując go do Pani Skarbnik, celem ujęcia w projekcie uchwały Rady
w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok.

Ad. 27
Pani  Skarbnik  przedstawiła  drugi  wniosek-  Dyrektora  Domu  Pomocy

Społecznej w Jałówce o dokonanie zmian w planie wydatków budżetowych DPS w
Jałówce / zał. nr 56 /. Pan Dyrektor wnioskuje o przeznaczenie kwoty 100.000 zł
na  zakup:  magla  elektrycznego,  pralnicy  elektrycznej,  na  opracowanie
dokumentacji  modernizacji  i  rozbudowy  domy  oraz  na  remont  kapitalny
pomieszczeń stołówki, kuchni, świetlicy jak również zakończenie wymiany stolarki
okiennej.

Zarząd Powiatu Białostockiego nie zajął stanowiska w tej sprawie,
prosząc  o  opinię  Komisję  Finansowo  –  Gospodarczą,  Komisje
Infrastruktury  technicznej  oraz  Komisje  ds.  Rodziny  i  Pomocy
Społecznej. 

Ad. 28
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym sprawozdanie

Książnicy Podlaskiej im. Łukasza Górnickiego z działalności Biblioteki Powiatowej /
zał. nr 57 /.

Zarząd Powiatu powyższe sprawozdanie przyjął do wiadomości.

Ad. 29
Pani Wojciechowska zapoznała zebranych z pismem Zarządu Województwa

Podlaskiego w sprawie utworzenia Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej
/ zał. nr 58 /.

Zarząd  Powiatu,  zajął  stanowisko,  iż  powiat  nie  przystąpi  do
Podlaskiej  regionalnej  Organizacji  Turystycznej.  Do  udzielenia
odpowiedzi zobowiązał WSS.

Ad. 30
Przewodnicząca obrad przedłożyła zebranym zaproszenie na posiedzenie

Komisji  Rolnictwa, Leśnictwa, Rybactwa Śródlądowego i  Ochrony Środowiska w
dniu 15 października 2001 roku o godz. 1000.

Członkowie Zarządu powyższe przyjęli do wiadomości.

Ad. 31
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Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  odczytała  zebranym  Apel  Poczty
Polskiej  S.A   skierowany  do  firm  i  instytucji  Podlasia  w  sprawie  pomocy
powodzianom / zał. nr 59 /.

Zarząd Powiatu ww. apel przyjął do wiadomości.

Ad. 32
W  sprawach  różnych  głos  zabrała  Pani  Jadwiga  Kuteszko,  wyjaśniając

jeszcze raz zebranym system wypłat ze środków Powiatowego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej.

Wobec wyczerpania tematów posiedzenie Zarządu zakończono .

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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